
Referat fra styret i Sotra Volleyballklubb 
Tid og sted: 23.08.21 kl 1800-1930, Bildøyhallen 

Tilstede: Mikael Tangen, Renate Turøy, Alexandra Zeman, Jens Knabben (på Teams), Nils 

Magne Vardøy og Maria Tveten 

Forfall: Vegard Asphaug Mortensen 

 

1/2 Innkalling - styremøte 

2/2 Saksliste 

3/2 Orienteringar 

4/2 Arbeidsoppgåver 

5/2 Vakthald 

6/2 Kontrollutvalet 

7/2 Rekruttering 

8/2 NM for jenter U15 

9/2 Innkjøp 

10/2 Ymse/eventuelt 

 

 

Orientering om sakene 

1/2 Innkalling – styremøte 

 Innkalling godkjent. 

2/2 Saksliste 

 Saksliste godkjent. Ingen merknader. 

3/2 Orienteringar (Mikael orienterte) 

1. Vakthald i Bildøyhallen 



Sotra VBK har fått tildelt vakthaldet i Bildøyhallen saman med Sotra BC. Fordelinga vert 

som tidlegare. Sotra VBK har vakt to dagar i veka (måndag og torsdag), Sotra BC har vakt 

dei andre dagane. Fordeling av vakter i helgene må diskuterast med Sotra BC. Avtalen 

gjeld for to år, avtalen er klar til å signeres når kommunen har forandret oppstartstiden 

for vakthold frå 1600 til 1645.  

2. Samarbeidsavtale med Aktiv365 

Tidlegare avtale vert forlenga med eitt år. Avtalen går ut på at medlemmer i SVBK får 

gunstige priser på treningsenteret. Foreldre/foresatte kan også få en rimeligere avtale 

hvis barna er medlem i klubben. Mikael sender ut prisene til lagene. Trenerne sender 

navn på spillerne til Mikael, slik at Aktiv365 kan finne dem hvis de ønsker å inngå en 

treningsavtale. Avtalen er signert. 

3. Sotra VBK har teikna underslagsforsikring med if 

4. Lovnorm for idrettslag vedteken på årsmøtet 

5. Klubben har dei same hovudtrenarane som sesongen 2021/2022 som i sesongen 

2020/2021. Assistenttrenarane er ikkje på plass for alle laga 

6. Treningstidene kan verta reviderte utover hausten grunna vaksineringa 

7. Jenter U15 skal delta i NM i Førde 24. – 26. september 2021 

4/2 Arbeidsoppgåver 

Organisasjonsplanen for sesongen 2020-2021 vert vidareført for sesongen 2021-2022. Sjå 

vedlegg 1. Planen må lesast nøye før styremøtet, og tenk gjennom korleis oppgåver bør 

fordelast, både til styremedlemmar og andre i klubben. Ein del oppgåver må 

styremedlemmane ta seg av. Vi har same styret som i 2020/2021, med endringa mellom 

Aleksandra Zeman (no varamedlem) og Vegard Asphaug Mortensen (no styremedlem). 

Utover det fortsetter vi med de samme oppgavene som tidligere.  

5/2 Vakthald 

Vegard Asphaug Mortensen har allereie starta arbeidet med å finna vakter i Bildøyhallen.  

6/2 Kontrollutvalet 

Mikael inviterer en representant fra kontrollutvalget til å være med på et styremøte for å 

redegjøre hvordan kontrollutvalget ønsker at vi arbeider.  

7/2 Rekruttering 



Vi har mulige trenere til å starte et lag for yngre spillere, men mangler treningstid. Vi 

fortsetter å jobbe med saken. 

8/2 NM for jenter U15 og økonomisk støtte til klubben fra kommunen 

NM for jenter U15 skal arrangerast i Førde 24. – 26. september 2021. Sotra VBK skal delta. Vi 

må finna fram til ei finansieringsordning for spelarane. Vi har fått signaler om mulige 

sponsormidler til NM fra Ulvesetbrødrene. I tillegg betaler også klubben en del. Vanlig 

egenandel er 2000, men pga sponsing setter vi prisen til 1000,- pr spiller.  

Klubben har desse midlane til å finansiera delar av utgiftene til NM og RM. Midlane har 

klubben fått tildelt frå Fjell kommune: 

Til NM/RM: kr. 7985 

Til redusering av kontingentar/treningsavgift: kr. 13 310. 

Vedtak: U15 får støtten forebeholdt NM/RM, mens de resterende midlene blir fordelt jevnt 

utover juniorspillerne ved at medlemskontigenten eller treningsavgiften reduseres 

tilsvarende. U15 skal betale klubben 1000,- i egenandel for deltagelse i NM.  

9/2 Innkjøp 

Trenarane ønskjer nye ballar. Trenarane må ha ein gjennomgang av draktsetta til laga dei 

trenar for å finna ut om dei har nok. 

Vedtak: Renate kjøper inn 20 nye baller og ballsekk til damelaget, samt drakter til damelaget.  

 

Maria Tveten        Mikael Tangen 

Sekretær        Leiar Sotra Volleyballklubb 

 

 

 


